
Ekonomi 
 
Efter ett par komplicerade månader i början av året har ekonomin överlag skötts bra. Då 
revisionen kunde påbörjas först två år efter det aktuella verksamhetsårets avslut har vissa 
frågor varit svåra att besvara. Revisorerna skickade våren 18 en lista med anmärkningar till 
Styrelsen 15. Styrelsen 15 har gjort sitt bästa att förtydliga de brister som 
uppmärksammades och revisorerna är överlag nöjda. 
 
En anmärkningsvärd fråga kvarstår. I den ekonomiska berättelsen framgår att 
Nollningsutskottet 15 och Styrelsen 15 inte är överens om det ekonomiska utfallet. 
Nollningsutskottet menar att de har backat 2000kr, med hänvisning till att de köpte läsk för 
30 000 kr (motsvarande ungefär två burkar per nolla och dag). Det redovisade resultatet 
visar en betydligt större förlust, tyvärr har varken vi eller Skattmästare 15 tillgång till de 
siffrorna längre. 
 
Verksamhet 
Vid granskningen våren 18 hade revisorerna i stort sett inget att anmärka på vad gällde 
verksamhetsberättelsen. Ett protokoll saknades då styrelsen vid ett tillfälle inte varit 
beslutsmässiga och inget möte kunde hållas. Ett dokument har laddats upp i protokollets 
plats som förklarar varför protokoll saknas.  
 
Tre år senare är det svårt att avgöra om verksamhetsberättelsen speglar sektionens 
verksamhet på ett korrekt sätt, men revisorernas uppfattning är att verksamhetsberättelsen 
stämmer bra Revisorerna har inget ytterligare att anmärka på. 
 
Med ovanstående text i beaktande, yrkar därmed revisorerna på ansvarsfrihet för Styrelsen 
2015. 
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